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Goedenavond ERE
Bijgevoegd een nota van PDC-19 waarvan ik heb aangegeven FEZ in de parafeer lijn op te nemen. Het schijnt dat dit lastig is in

Marjolein, dus vandaar via de mail. Overigens ben ik niet betrokken geweest bij het opstellen van de nota en het wegen van de

verschillende alternatieven. Dat de nota met FEZ is afgestemd gebeurd dus eigenlijk nu pas.

Achtergrond:
Er zijn nog ca 32 min antigeen testen op voorraad. Deze worden niet meer bij de GGD ingezet en alleen nog maar bij testen voor

toegang voor zover ze daar inzetbaar zijn. Een groot deel van de testen heeft nog maar een houdbaarheidsdatum tot het einde

van het jaar. Er zijn opties in kaart gebracht wat er met de testen moet gebeuren die gaan verlopen. Op de korte termijn
adviseren ze de testen van Abbott in te zetten bij TvT, de testen van BD af te schrijven en ook te bezien of er testen gedoneerd
kunnen worden. De andere type testen worden al ingezet bij TvT en/of hebben een langere houdbaarheidsdatum

Qua donatie doen ze nog geen concrete uitspraken: vandaag heb ik wel gemerkt dat dit een moeizaam gesprek is met Financién.

Zij willen alleen toestemming geven om testen te doneren die overbodig zijn (zoals Astrazeneca vaccins op een gegeven moment

niet meer werden gebruikt; toen waren ze ook ‘overtallig’ en kon donatie makkelijker). Als de testen immers nog inzetbaar zijn
in Nederland, gaat de donatie mogelijk gepaard met een claim bij FIN om opnieuw aanschaf te doen voor het eigen beleid. Het is

met de aanstaande mogelijke beleidswijziging van de Testen voor Toegang eisen onvoldoende duidelijk hoeveel testen erin

gezet gaan worden in de komende maanden. Als de testvraag via TvT laag blijft, zullen veel van de testen alsnog afgeschreven
moeten worden. Als echter de testvraag hoog wordt doordat het beleid verandert, zullen we ze mogelijk wél allemaal kunnen

inzetten in de komende. Doneren is dan een andere afweging.

De afschrijvingskosten van de 7,5 BD testen bedragen ca € 152 min. Ditis onderdeel van het voorschot dat aan Mediq is

gegeven. Het leidt dus niet direct tot uitgaven vo de vernietigingskosten van ca.Welke budgettaire
gevolgen dit voor VWS heeft, is mij onduidelijk.pe jullie meer inzicht biedenin de afreken

structuur met Mediqg?

Advies: In de huidige situatie is dit de beste keuze, al hadden we idezaliter niet in deze situatie gezeten omdat we of minder

testen hadden ingekocht, of de testen op een andere manier hadden ingezet. Wel zou mijn suggestie zijn nog een passage op te

laten nemen bij de financiéle gevolgen die in gaat op de doelmatigheid van deze keuze, de wijze waarop donaties moeten

worden afgestemd en passend zijn binnen de strategie, en een appreciatie van de afschrijvingskosten. Mogelijk moeten deze

afschrijvingskosten ook nog worden afgestemd met FIN?

Ik hoor graag je reactie, dan wordt dit opgenomen in het dossier van de nota.

Groet,


